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PRoToKoŁ Z ŁEBRAI\IA oGoL|{EGo MIESZKANCOW
OSIE DLA,,TOMASZÓWKA''

w CZECHOWICACH-D ZIE D ZIC AC*T
Z DI\IA 17.09.Ż013r.

tjczestnicy: vtieszkańc1, i Goście wg załączonej listy obecnośc i _ zał. nr l

Zebrante rozpoczął Przełvodniczący Zarządu osiedia Pan JanuszIJszak, ktory przywitał
przybyłych Mieszkańcow oraz Gości araz przedstawił porządek Zebrania (zał. nr 2)

Adl
Przewod n ICZąCy Zarządu osiedl a Pan J anus z IJ szok
oraz Gości,

Acl 2
Następnie przedstawił porządek Zebr ania
PrzegłosoWano ] j ednogłośnie

pt zyw ttał przybyły ch Mi e szkańców

Ad3
Na protokolanta Zębtania Przewodniczący Pan Janus z LJ szok
Edwarda Walę, który wyraził zgodę,

Zaproponował Pana

osl EDLE''roues zÓ WKA,'
w Czechowicach_D t iedzicaóń

ZAąZĄD oS'EDLA

ffPrzegłosowano : j ednogłośnie

Ad4
Zgodnie z listą obecności naZebraniu obecnych jest 34
Wobec czego zgodnie ze statutem Osiedla stwierdzono, Że Zebtanie jest prawomocne.

Ad5
Sprar,vozd anie z r ealizacji budzetu osi edla,,TomaszóWka'' za 20 1 3 rok
przedstawił j e go Przewodn rcZący Pan Janus z IJ szok,
Nie wniesiono zastrzeŻen do wykonania budzetu i zakresu rzeczo'vvego
Sprawozdanie poddano pod głosowanie,
za przyjęciem w przedstawionym brzmieniu głosowano jednogłośnie.

Ad6
Jako pierwsza głos r.ł' dyskusj t zabrała Pani Dyrektor GP 3, która przedstawiła program pod
nazwą,,Autorytety młodych Europejczyków'' w któryrn Gimnazjum bierze udział.
Jest to program finansowany Ze środków unijnych ( 20 000'00 Euro ).
Przewidziane jest spotkanie z innymi europejskimi uczestnikami tego programu i w
związku z tym konieczny jest generalny remont ,,świetlicy'' aby godnie ich przyjąc.
Swietlica jest równięŻ siędztbąZarządu naszego osiedla więc jak najbardziej przekazante
środkow na ten cel jest zasadne.
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Dalsze głosy w dyskusji:
Mieszkańcy ulicy Falistej po raz kolejny zadają pytanie Co W temacie zalewanta posesji
przyległych do ulicy Falistej (w dolinie) zrobiono, co jest w planach l rzecz najwaŻnie1sza
kiedy ewentualnie będzie rea|izac1a.
W tym temacie głos zabrał BurrnistrzPan Marian Błachut:
Przedstawtł w bardzo szerokim zakresie problem podtapiana w tym rejonie z
uwzględnieniem olbrzymiej zlewni, która poprzez zarutowanie odcinka od ulicy Legionow
aż do,'Starej Gminy'' zostaje pozbawiona swobodnego spływu wód opadowych.
Są rozmo\yy Z fachowcami ,,od wody'' na temat zabezpteczeń dla tego terenu i nie tylko
np.
-podziemne zbiorniki retencyine,
-odtworzenie,,Potoku Czechowickiego"- poprzez usunięcie zaturowania-jak to było
dawniej,
przystosowanie przepustów _ wymiana na ramowe- na całej długości Potoku aby był
swobodny spłyr,v wody.
Wszystkie te prace wymagają czasl i finansów, ale prace i pozyskiwanie na ten cel
środków jest i będą prowadzone'
Gmina oczekuje na ewentualne środkitzw. promesę za straty poniesionę w mieniu podczas
nawałnicy w czerwcu2013 roku.
Poinfornrował równiez mieszkań cós,v, Że pomoc Państwa za szkody poniesion e przez
zalanie dotyczą tylko lokaii rnieszkalnycl-r bez piwnic, garaŻy i pomieszczen
gospodar czy ch, tak stanowią przepisy.
W tyrn punkcie dyskusję zakonczono.

Ad7
PrzewodnLCZąCy Zarządu osiedla Pan JanuszIJszok przedstawił projektu Uchwały
Nr 1/2013 ogólnego Zebtania Mieszkańców osiedla 

',Tomaszówka'' w Czechowicach-
Dziedzicach w sprawie podziału środków i przyjęcia do budzetu na 2014 rok zadan -
Zał. nr 3

Ad8
Przervodn\czący Zarządu osiedla Pan JanuszUszok projektu Uchwały ].{r 2/2013
ogólnego Zebrania Mieszkańców osiedla,,Tomaszówka" w Czechowicach-Dziedztcach
w sprawie wprowadzertia do budzetu Gminy Czechowicę-Dziedzice na2aI4 rok zadan _
zał. nr 4

Ad9
W dyskusji głos zabrali:
Mieszkanka ulicy B estwińskiej :

Wnioskuje o postawienie lampy na odcinku od torow koie.jowych w kierunku ronda w
ulicy Legionów'
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Mieszkańcy tllic}' Deborvej(bocznej za przejazdem kolejowyrn) wnosza o poprawę stanu
drogi.
Mieszkańcy ulicy Falistej kolejny raz podnoszą problem z wjazdem i wyjazdęm zu|tcy
Falistej na ulicę Legionó''ł', paclł nar.vet pomysł wybudorvania ronda.
Mieszkańcy osiedla przy ul. Slepej wnosza o częstsze kontrole w rejonie placu zabaw,
poniewaz wieczorową porą młodzteŻ urządza sobie libacje, niszczy tlrządzenta clla dzieci
i zakŁoca spokój mieszkańców.
W odporviedzi przedstawiciel Policji i Strazy rniejskiej w osobach Komendanta Pana
Miiosława Janko i Pan Adanr Musiał _ Kierownik ogniwa Prewencji w Komisariacie
Policji lv Czechowicach-Dziedzlcach obiecali zając się tematem.
Poprosili równiez aby zgłaszac o wszelkich nieprawidłowościach iuciązliwościach

#?.lfiltiffiI Prusa, Łukasiewicza podni.sti p.ou Iem przejazdtl' clę'Żkiego transportr-r
przez nasze osiedle.
Mieszkańcy ulicy Marianki zwrócili slę z zapfianiem czy po tej drodze jest dozwolony
ruch samochodów o duzym tonazu oraz CZy firma działająca r,v tym terenie posiada
stosowne zezwolenia ( chodzi o środki chemiczne)'
Były rownieŻ zapytania o kanaltzację, kiedy zakonczy się ,'koszmar rozkopanych dróg'''
Burmistrz Pan Marian Błachut udzielił w tych tematach odpowiedzi:
Rozpatrywany jest alternatywny przejazd samochodów cięŻarowych z ulicy Prusa w
kiernnku ulic Barlickiego, Legionow,Mazancowickiej, Ligockiej i DKI .

Na ulicy Marianki nie ma znaku zakazu dla cięzkiego transportu, ale ten problem, jak
równiez legalność tam działającej firmy branŻy chemicznej zostani ę pruez odpowiednie
słuzby rozpoznana.
Zal<onczenie prac przy kanalizacji przewidziane jest na koniec czerwca 2014 roku, ale
kolejno po sprawdzeniu szczelności i innych parametrów kanalizacji drogi będą
naprawiane.
W sprawie,,śmieci'' głos zabrał Burmistrz i Pan Edward Grygierczyk Prezes Finny Eko-
Plrrs która na naszym terenie nimi się zajmuje.
}rla dzień dzisiejszy w miarę sprawnie wszystko przebiega, na terenie Sanitransu utworzono
tzw.PSZOK gdzie praktycznie mozemy oddać kaŻdy rodzaj śmieci.
Prezes jest zadowolony z mięszL<ańców, ktorzy solidnie podchodzą do segregacji i
z miesiąca na miesiąc jest coraz lepiej.
Jeden zmieszkańców Wraził swoje :uznan:re 

' 
Ze remont mostu , budowa kanaltzacji

sanitarnej, deszczowej i budowę drogi ulicy Waryńskiego udało się tak sprawnie i szybko
zrealtzowac.
Irja tym dyskusję zakonczono.

Ad 10
Uchwałę Nr 1/2013 ogólnego Zebranta Mieszkańców osiedla,,Tomaszówka'' w
Czechorł'icach-Dziedztcach w sprawie podziału środków i przyjęcta do budzetu na 20I4
roi< zadan _ zał. nr 3, poddano pod głosowanie:
zaprzyjęciem uchwały w przedstawionym brzmienir-r było - 33



)SIEDLE''ToMAsZÓ WKA,'
w Czechowicach_ Drledzicain

z^RzĄD oS'EDLA

rł'strzymujących się było _ 1 osoba
przeciw było - brak.

{Jclrlvałę Nr 2l2013 ogólnego Zebrania Mieszkańcow osiedla,'Tomaszówka'' w
Czechowtcach-Dziedzicach w sprawie wprowadzenLa do budzetu Gminy Czechowice-
Dziedzice na2014 rok zadan _ zał. nr 4, poddano pod głosowanie:
za przyjęciem w przedstar,vionym brzmieniu było - 32
wstrzymujących się było _ 2
przeciw było - brak.

Ad 11

Wobec Wczelpania tematów do dyskusji Przewodniczący podziękował Mieszkańcom
Gościom zaprzybycie l zakończył zebranie.

Sekretarza Zebrania: Przewodniczący Zebrania:

( Uszok Janusz )( Edwar

o'|!|ffi.qgł"'/y"
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Forządek Zebrania ogólnego Mieszkańców
osiedta,,TOMASZÓWKA'' w sprawie podziału Środków

finansowych Osiedla na rok }AM
17.ł9"2al3

1 " otwarc ię zębrania i przywitanie gości.
2. Stwięrdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku zebrania.
4. Informacja z reaLizacji zadan za okres 18 wrześnta Ża12 -

16lwześnta2013
5. Przedstawienie propozycjtpodztaŁv środków będących w dyspozycji

Osiedla na rok z\ru.
6. Przyjęcie uchwał w sprawie podziafu środków na rok 2a14 oraz

wniosków do budzetu Gminy na rok zau
7.Pytania do zaproszonych gości,dyskrrsja i inne wnioski mieszkańców
8 . Zakonczenie zebrania.


